
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 20. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 stycznia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego oraz do ministra infrastruktury An-

drzeja Adamczyka 

W dobie pandemii COVID-19 należy dopełnić wszelkich czynności, które mogą ograniczyć ryzyko roz-

przestrzeniania się wirusa. Minimalizowanie liczby zachorowań jest niewątpliwym priorytetem. W ostatnim 

czasie odbywa się to szczególnie przez wyłączanie z użytkowania określonych miejsc, punktów, gdzie istnie-

je ryzyko przenoszenia się wirusa.  

Chciałbym zwrócić uwagę, że wiele z takich siedlisk jest niedostrzeganych. Mam tu na myśli chociażby 

klawiatury domofonów na większości osiedli. Większość paneli dotykowych ma określoną czułość, co 

w praktyce uniemożliwia korzystanie z domofonu np. w rękawiczkach. Szefowie spółdzielni nie są zaintere-

sowani problemem, a na ten aspekt zwraca uwagę wielu mieszkańców osiedli. Niezależnie od wielkości osie-

dla panele klawiaturowe domofonów są użytkowanie tysiące razy dziennie.  

Bardzo proszę o informację, czy istnieje możliwość wyłączania systemów klawiaturowych domofonów 

w spółdzielniach w okresie pandemii COVID-19. 

Andrzej Kobiak 

 
 


